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Komisja Samorządu i Rolnictwa 

Protokół nr 8.2025 

z posiedzenia Komisji Samorządu i Rolnictwa w dniu 26 maja 2025 r. 

 

       Obrady rozpoczęto 26 maja 2025 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:11 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 radnych. 

Obecni: 

1. Joanna Arczewska 
2. Arkadiusz Farys 
3. Beata Łukawska 
4. Marek Mikos 
5. Monika Operacz 
6. Jolanta Ożdżyńska 
7. Maria Pająk 
8. Marcin Pastuszko 
9. Piotr Rakoczy 
10. Grzegorz Wanat 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk otworzyła posiedzenie Komisji i przywitała wszystkich 
obecnych na posiedzeniu. 
      Przewodnicząca Komisji potwierdziła obecność 10 członków Komisji.  Przewodnicząca 
Komisji stwierdziła kworum do prac Komisji. 
 
      Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
      Lista obecności gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

      Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 1 i przeszła do procedowania punktu 2. 
 
 
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 

    Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że planowany porządek posiedzenia 
został udostępniony radnym na tabletach w systemie e-sesja i zapytała czy są pytania lub 
uwagi do procedowanego dokumentu. 

     Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
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     Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie proponowanego porządku 
posiedzenia. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 
3. Przyjęcie protokołów: Nr 6.2025 z posiedzenia komisji w dniu 22.04.2025 r. i Nr 7.2025 
z posiedzenia komisji w dniu 13.05.2025 r. 
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i przeciwpowodziowego za rok 
2024:  

a) Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim, 

b) Informacja Prezesa Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży 
Pożarnych RP w Kunowie, 

c) Informacja Państwowego Gospodarstwa Wodnego - Wody Polskie. 
5.  Informacja o stanie bezpieczeństwa w gminie Kunów za rok 2024: 

a) Informacja Komendy Powiatowej Policji w Ostrowcu Świętokrzyskim,  
b) Informacja Komisariatu Policji w Kunowie. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta      
i  Gminy Kunów w 2025 roku”. 
7. Sprawy różne. 
8. Zakończenie posiedzenia.                                
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia planowanego porządku posiedzenia.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Monika Operacz, Jolanta 
Ożdżyńska, Maria Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
 
     Komisja Samorządu i Rolnictwa Rady Miejskiej w Kunowie w głosowaniu jawnym, 
jednomyślnie przyjęła planowany porządek posiedzenia. 

     Planowany porządek posiedzenia Komisji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 2 i przeszła do procedowania punktu 3. 
 
 
3. Przyjęcie protokołów: Nr 6.2025 z posiedzenia komisji w dniu 22.04.2025 r. i Nr 7.2025 
z  posiedzenia komisji w dniu 13.05.2025 r.  
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     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że proponowana treść protokołów 
została udostępniona radnym na tabletach w systemie e-sesja i zwróciła się do członków 
Komisji czy mają pytania lub wnoszą uwagi do protokołów: z dnia 22.04.2025 r. i z dnia 
13.05.2025 r. 
     Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie przyjęcie protokołów Komisji 
z dnia 22.04.2025 r. i z dnia 13.05.2025 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 6.2025 z posiedzenia komisji w dniu 22.04.2025 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Monika Operacz, Jolanta 
Ożdżyńska, Maria Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
 
    Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, jednomyślnie przyjęła 
ww. protokół. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 7.2025 z posiedzenia komisji w dniu 13.05.2025 r.   
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Monika Operacz, Jolanta 
Ożdżyńska, Maria Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 

 
    Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, jednomyślnie przyjęła 
ww. protokoły. 

    Oryginały protokołów znajduje się w teczce oznaczonej: Or.0012.4.2024-2029. 

    Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 3 i przeszła do procedowania punktu 4. 
 
 
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i przeciwpowodziowego za rok 
2024:  
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja. 
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a) Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu Świętokrzyskim 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poprosiła p.o. Komendanta Powiatowej Państwowej 
Straży Pożarnej w Ostrowcu Świętokrzyskim,  Tomasza Łyjaka o przedstawienie 
ww.  informacji. 
     Pan Tomasz Łyjak p.o. Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego. 
     Burmistrz Miasta i Gminy Kunów Lech Łodej poinformował, że sytuacja OSP na terenie 
gminy Kunów znacznie polepszyła się na przestrzeni kilku lat, nie tylko pod względem 
finansowym. Chodzi głównie o wyposażenie jednostek w sprzęt, wygląd i standard strażnic czy 
zapewnienie jednostkom niezbędnych szkoleń i komfortu pracy. Pan Burmistrz zapewnił, że 
takie działanie będą oczywiście kontynuowane w przyszłości. Ponadto Burmistrz Lech Łodej 
poprosił o  rozwinięcie zagadnienia dotyczącego dublowania pewnych środków na zakup 
sprzętu. 
     Pan Tomasz Łyjak p.o. Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim odpowiedział, że chodzi tu o planowanie przyszłych zakupów dla jednostek 
i nieuwzględnianie wniosków o niepotrzebne wyposażenie, np. zbędne dublowanie sprzętu 
hydraulicznego, który będzie wykorzystany jedynie raz w roku czy kupno kilku agregatów 
prądotwórczych na jedną jednostkę.  
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk podziękowała  Komendantowi Tomaszowi Łyjakowi za 
przedstawienie ww. informacji i za wszelkie działania zapewniające wzrost bezpieczeństwa 
przeciwpożarowego na terenie gminy Kunów. 
 
      Komisja Samorządu i Rolnictwa zapoznała się z ww. informacją. 
 
     Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim, stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
b) Informacja Prezesa Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży 
Pożarnych RP w Kunowie 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poprosiła Prezesa Zarządu Oddziału Miejsko-
Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Kunowie, Pana Tomasza 
Smulczyńskiego o  przedstawienie ww. informacji. 
     Prezes Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP 
w  Kunowie, Tomasz Smulczyński przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa 
przeciwpożarowego. 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania 
dotyczące ww. informacji lub chcą zabrać głos w sprawie procedowanego punktu. 
     Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 
podziękował wszystkim druhom i prezesom OSP z terenu gminy Kunów oraz wszystkim 
organizacjom związanym z bezpieczeństwem za bardzo dobrą współpracę i zaangażowanie 
w  niesieniu pomocy mieszkańcom.  Kierownik Jarosław Adamski dodał, że w naszej gminie nie 
ma problemu związanego z dublowaniem środków na zakup sprzętu, ponieważ wszystkie 
zewnętrzne dotacje, które otrzymują jednostki OSP są współfinansowane dotacjami z budżetu 
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Gminy, więc jest nad nimi pełna kontrola. Ponadto  Kierownik Jarosław Adamski 
poinformował, że w 2024 roku jednostki OSP z terenu gminy Kunów otrzymały dotacje 
z  budżetu Gminy w wysokości ok. 4 178 zł: jednostka OSP z Nietuliska Dużego otrzymała 
ok.  2  700 zł na wyposażenie ochronne, jednostka OSP z Nietuliska Małego otrzymała ok. 1630 
zł na wyposażenie bojowe, a jednostka OSP z Janika otrzymała 846 zł na umundurowanie. 
W  2024 roku Gmina Kunów przeznaczyła również: na ekwiwalent pieniężny za m.in. akcje 
i  działania ratownicze oraz za szkolenia i ćwiczenia - ok. 42 000 zł, na umowy zlecenia 
z  kierowcami i konserwatorami - 58 754 zł, na paliwo do samochodów pożarniczych - ok. 25 
000 zł, na tzw. media – 111 142 zł, na badania lekarskie – 7 103 zł, na ubezpieczenia – 18 755 
zł, na usługi (m.in. przeglądy techniczne samochodów) – 28 108 zł, na zakupy - 52 190 zł, na 
internet –  616 zł. Na inwestycje w 2024 roku przeznaczono ogółem 1 723 196, 77 zł: na 
modernizację budynku OSP w  Bukowiu  - ok. 160 000 zł, na remont budynku OSP w Prawęcinie 
- 1 511 477 zł, na zakup pieca do OSP w Kunowie – ok. 26 000 zł, na zakup sprzętu do 
przeciwdziałania klęskom żywiołowym – ok. 500 zł. Łączne wydatki w 2024 roku na 
funkcjonowanie, zakupy i różnego rodzaju opłaty dla jednostek OSP z terenu gminy Kunów to 
ok. 2 445 960 zł. 
      Radny Rady Miejskiej w Kunowie Darek Różalski poprosił Kierownika Referatu Spraw 
Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosława Adamskiego o udostępnienie dokumentu 
potwierdzającego wycofanie z użytkowania samochodu dla jednostki OSP w Kunowie. 
      Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 
odpowiedział, że do Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska wpłynęło pismo 
z  PSP w Ostrowcu Świętokrzyskim, informujące o tym, że wycofanie samochodu z  podziału 
nastąpiło na wniosek Prezesa OSP „Agromet” w Kunowie. Kierownik Jarosław Adamski 
nadmienił, że ww.  dokument jak najbardziej może zostać przedstawiony radnym do wglądu. 
      Burmistrz Miasta i Gminy Kunów Lech Łodej podziękował Prezesowi Zarządu Oddziału 
Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w  Kunowie, Tomaszowi 
Smulczyńskiemu za bardzo dobrą dotychczasową współpracę i zadeklarował dalsze wsparcie 
na rzecz potrzeb jednostek OSP z terenu gminy Kunów. 
      Prezes Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Kunowie Władysław Ćwiek poinformował, 
że  według statystyk Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim, już od wielu lat Ochotnicza Straż Pożarna w Kunowie wyjeżdża częściej do 
udziału w akcjach ratowniczo-gaśniczych niż 7 pozostałych jednostek z gminy Kunów razem 
wziętych. Poza tym jednostki wyjeżdżają do tzw. wyjazdów gospodarczych, których jednostka 
OSP w Kunowie miała w ubiegłym  roku 111. Liczba wszystkich wyjazdów OSP w Kunowie 
łącznie w 2024 roku to 210. Prezes Władysław Ćwiek dodał, że OSP w Kunowie wybudowała 
i  wyremontowała pomieszczenia swojej remizy głównie z własnych środków, chociaż wiele 
potrzebnego sprzętu i wyposażenia jednostki zakupiono ze środków przekazanych przez 
Gminę. Pan Prezes nadmienił, że druhowie z jednostki OSP w Kunowie uczestniczyli 
w  wojewódzkich ćwiczeniach ratowniczych „Powódź 2024” i szkoleniu „Las 2024”, gdzie mogli 
doskonalić swoje umiejętności i zdobyć nową wiedzę, niezbędną w działaniach ratowniczych. 
Prezes Władysław Ćwiek poprosił o dalsze wsparcie Gminy w funkcjonowaniu Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Kunowie. 
      Burmistrz Miasta i Gminy Kunów Lech Łodej poinformował, że wszelkie uwagi 
i  podpowiedzi ze strony wszystkich Prezesów jednostek OSP z terenu gminy Kunów są 
zauważane i jak najbardziej brane pod uwagę.  Burmistrz Lech Łodej dodał, że sukcesywnie, 
w  miarę możliwości finansowych, wszystkie jednostki OSP mogą liczyć na wsparcie w postaci 
m.in. zakupu potrzebnego sprzętu czy remontu i modernizacji jednostek. 
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      Prezes Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Bukowiu Stanisław Dziułka poinformował, 
że obecnie jednostka OSP w Bukowiu liczy 44 osoby.  Prezes Stanisław Dziułka dodał, że stan 
zaopatrzenia jednostki znacznie poprawił się na przestrzeni lat i poprosił o dalsze wsparcie 
jednostki, m.in. zakup mundurów bojowych i sprzętu do gaszenia pożarów. 
       Burmistrz Miasta i Gminy Kunów Lech Łodej podziękował strażakom ochotnikom za ich 
ciężką pracę, zaangażowanie i poświęcenie oraz pomoc w budowaniu poczucia wspólnoty 
i  obywatelskości oraz zadeklarował pomoc i wsparcie, nie tylko finansowe w ich dalszym 
funkcjonowaniu i  rozwoju.  Burmistrz Lech Łodej podkreślił, że uzupełnienie zaopatrzenia 
strażaków w  podstawową odzież i umundurowanie oraz drobny, niezbędny sprzęt będzie 
w  najbliższym czasie traktowane  priorytetowo.  Burmistrz Lech Łodej dodał, że wkrótce 
odbędzie się kompleksowy remont i modernizacja budynku jednostki OSP w Dołach Biskupich. 
       Komendant Gminny Zarządu Ochotniczych Straży Pożarnych w Kunowie, Łukasz Kończak 
poinformował, że pożarnictwo na terenie gminy Kunów rozwija się bardzo dobrze w ostatnich 
latach, a wszystkie jednostki OSP są traktowane równo i sprawiedliwie. Pan Komendant 
wspomniał, że w wielu jednostkach brakuje niektórych podstawowych sprzętów 
czy  umundurowania i poprosił o bieżące ich uzupełnianie oraz podziękował za dotychczasowe 
wsparcie ze strony Gminy.  Komendant Łukasz Kończak zadeklarował pomoc w  rozwiązaniu 
problemu braku pojazdu w jednostce OSP „Agromet” w  Kunowie. Ponadto Komendant Łukasz 
Kończak życzył wszystkim strażakom bezpieczeństwa i sukcesów podczas odbywania akcji 
ratowniczych oraz wyraził zadowolenie z  ich dotychczasowej pracy. 
 
      Komisja Samorządu i Rolnictwa zapoznała się z ww. informacją. 
 
     Informacja Prezesa Zarządu Oddziału  Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży 
Pożarnych RP w Kunowie, stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
c) Informacja Państwowego Gospodarstwa Wodnego - Wody Polskie. 
 
     Przewodniczący Komisji Maria Pająk przywitała przedstawicieli Państwowego 
Gospodarstwa Wodnego Zarządu Zlewni w Radomiu i poprosiła ich o zabranie głosu 
w  procedowanym punkcie. 
     Kierownik Nadzoru Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim Anna Połaniecka przedstawiła 
informację o stanie bezpieczeństwa przeciwpowodziowego na terenie gminy Kunów na 
obszarze działania Nadzoru Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim. 
      Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Marek Mikos zapytał kiedy będą możliwe  
dalsze prace oczyszczające na cieku Dunaj. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała czy możliwe są dalsze prace oczyszczające na 
rzece Węgierce. 
      Kierownik Nadzoru Wodnego w Ostrowcu Świętokrzyskim Anna Połaniecka 
poinformowała, że wszelkie prace będą możliwe dopiero po uzyskaniu zezwoleń od 
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Kielcach. 
      Kierownik Nadzoru Wodnego w Starachowicach Sebastian Staniszewski przedstawił 
informację o stanie bezpieczeństwa przeciwpowodziowego na terenie gminy Kunów na 
obszarze działania Nadzoru Wodnego w Starachowicach. 
      Kierownik Obiektu Hydro-Technicznego Brody Iłżeckie-Wióry Tomasz Niewadzi przedstawił 
informację o stanie bezpieczeństwa przeciwpowodziowego na terenie gminy Kunów oraz 
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techniczne aspekty związane z funkcjonowaniem Obiektu Hydro-Technicznego Brody Iłżeckie-
Wióry. 
      Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Marek Mikos zapytał czy remont jazu 
w  Brodach został już ukończony i czy obniżenie poziomu piętrzenia w zbiorniku o 1,5 m 
nastąpiło już po remoncie. 
      Kierownik Obiektu Hydro-Technicznego Brody Iłżeckie-Wióry Tomasz Niewadzi 
odpowiedział, że pierwsza część remontu została ukończona. Podczas jego trwania 
zauważono, że ściana oporowa ma ugięcie ok. 9 cm. W związku z tym Centrum Techniczne 
Kontroli Zapór wydało decyzję, że do momentu remontu ściany oporowej,  poziom na 
zbiorniku musi być utrzymywany jako obniżony. Do tej pory została przygotowana 
dokumentacja techniczna i wykonawcza, została wybrana metoda wzmocnienia ściany 
oporowej. W  niedługim czasie nastąpi realizacja projektu. Dopiero po całkowitym remoncie 
jazu będzie mogło nastąpić podniesienie poziomu piętrzenia w zbiorniku. 
 
      Komisja Samorządu i Rolnictwa zapoznała się z ww. informacją. 
 
     Informacja Państwowego Gospodarstwa Wodnego – Wody Polskie, stanowi załącznik Nr 6 
do protokołu. 
 
    Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 4 i przeszła do procedowania punktu 5. 
 
5. Informacja o stanie bezpieczeństwa w gminie Kunów za rok 2024: 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja. 
 
a) Informacja Komendy Powiatowej Policji w Ostrowcu Świętokrzyskim, 
 
Brak dyskusji. 
 
     Komisja Samorządu i Rolnictwa zapoznała się z ww. informacją. 

     Informacja Komendy Powiatowej Policji w Ostrowcu Świętokrzyskim, stanowi załącznik 
Nr  7 do protokołu. 

b) Informacja Komisariatu Policji w Kunowie. 

     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poprosiła Komendanta Komisariatu Policji w Kunowie, 
Pana Dariusza Kwiatkowskiego o przedstawienie ww. informacji. 
     Komendant Komisariatu Policji w Kunowie Dariusz Kwiatkowski przedstawił informację 
o  stanie bezpieczeństwa w gminie Kunów za rok 2024. 
     Burmistrz Miasta i Gminy Kunów Lech Łodej podziękował Komendantowi Dariuszowi 
Kwiatkowskiemu za dotychczasową współpracę i zrozumienie. Ponadto Pan Burmistrz 
zadeklarował dalsze wsparcie na rzecz potrzeb policji związanych z zapewnieniem 
bezpieczeństwa mieszkańców gminy. 
     Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zapytał czy policja otrzymała dużo 
skarg czy zgłoszeń z terenu, na którym mieści się osiedle domków socjalnych w Nietulisku 
Dużym. 
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     Komendant Komisariatu Policji w Kunowie Dariusz Kwiatkowski odpowiedział, że zgłoszenia 
z tego terenu dotyczą tylko jednej rodziny, ale nie jest ich dużo. Komendant Dariusz 
Kwiatkowski dodał, że najwięcej zgłoszeń odnośnie zakłócania porządku jest zgłaszanych 
z  okolicy terenu sklepu „Żabka” przy ul. Langiewicza w Kunowie. 
      Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zapytał czy policja otrzymała 
jakieś zgłoszenia dotyczące zakłócenia porządku w związku z otwarciem strzelnicy w Nietulisku 
Dużym. 
      Komendant Komisariatu Policji w Kunowie Dariusz Kwiatkowski odpowiedział, że nie było 
żadnego zgłoszenia dotyczącego zakłócenia porządku w związku z otwarciem strzelnicy 
w  Nietulisku Dużym. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że mieszkańcy ul. Słowackiego 
w  Kunowie proszą o interwencję policji w sprawie niszczenia sprzętu na placu zabaw przy 
ul.  Langiewicza w Kunowie przez niektórych klientów sklepu „Żabka” będących pod wpływem 
alkoholu. 
      Komendant Komisariatu Policji w Kunowie Dariusz Kwiatkowski odpowiedział, że ten 
problem jest jak najbardziej znany funkcjonariuszom policji i mają oni za zadanie codzienne 
patrolowanie tego miejsca. 
 
     Komisja Samorządu i Rolnictwa zapoznała się z ww. informacją. 

     Informacja Komisariatu Policji w Kunowie, stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 5 i przeszła do procedowania punktu 6. 
 
 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Miasta i Gminy Kunów w 2025 roku”. 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i poprosiła 
o    przedstawienie ww. projektu uchwały. 
     Pan Andrzej Sidor z Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska przedstawił 
ww.  projekt uchwały. 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące ww. projektu uchwały.        
      Radna Rady Miejskiej w Kunowie Beata Łukawska poinformowała, że są problemy związane 
z  „dodzwonieniem” się poza godzinami pracy Urzędu na numer telefonu podany 
w  ww.  projekcie uchwały, który ma przyjmować zgłoszenia mieszkańców dotyczące 
bezdomnych zwierząt. 
      Pan Andrzej Sidor z Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska poinformował, 
że problem ten zostanie jak najszybciej rozwiązany. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie procedowany projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki 
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nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta 
i  Gminy Kunów w 2025 roku”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Monika Operacz, Jolanta Ożdżyńska, 
Maria Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
BRAK GŁOSU (1) 
Marek Mikos 
 
    Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, pozytywnie 
zaopiniowała procedowany projekt uchwały. 
    Kserokopia ww. projektu uchwały, stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
    Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 6 i przeszła do procedowania punktu 7. 
 
7. Sprawy różne. 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji oraz gości czy mają jakieś 
wnioski lub informacje do przekazania. 
     Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy poinformował, że Kierownik 
Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski udostępnił radnym 
pismo, które zostało wysłane z Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w  Ostrowcu 
Świętokrzyskim informujące o tym, że przyczyną wycofania samochodu z  jednostki OSP 
„Agromet” w Kunowie jest uszkodzenie instalacji elektrycznej. Osobą zlecającą wycofanie 
pojazdu jest Waldemar Ćwikła – Prezes Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej „Agromet” 
w  Kunowie.  
 
     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 7 i przeszła do procedowania punktu 8. 
 
8. Zakończenie posiedzenia. 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk podziękowała wszystkim obecnym za udział  
i zamknęła posiedzenie Komisji Samorządu i Rolnictwa w tym dniu. 
 
     Nagranie z posiedzenia Komisji w formie zapisu na płycie CD, stanowi załącznik Nr 10  do 
protokołu. 
 

   Przewodnicząca Komisji  
  Samorządu i Rolnictwa 

 
 

                                                                                                                        Maria Pająk 

Przygotował(a): Ewa Kwaśnik 


